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Abstract (en)
The upsetting method comprises at least two successive steps during which, at least after a first deformation stage, during the first step a contact
is maintained between at least three generatrices (5a, 5b, 5c, 5d) of the bar (1b) to be upset and the inside surface of a first container (2) which
comprises, between two of the said lines of contact respectively, a hollow longitudinal excrescence forming, in cross section, a lobed section (4a, 4b,
4c, 4d) and, during the second step, a contact is maintained between the apex generatrices (1d, 1e, 1f, 1g) of the longitudinal excrescences of the
blank (1c) obtained in the first step and the inside surface of a second container (6). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le procédé de refoulage comporte au moins deux étapes successives durant lesquelles, au moins à partir d'un premier stade de déformation,
au cours de la première étape un contact est maintenu entre au moins trois génératrices (5a, 5b, 5c, 5d) de la barre (1b) à refouler et la surface
intérieure d'un premier conteneur (2) qui comporte, entre deux desdites lignes de contact respectivement, une excroissance en creux longitudinale
formant en section transversale une partie lobée (4a, 4b, 4c, 4d) et au cours de la deuxième étape, un contact est maintenu entre les génératrices
(1d, 1e, 1f, 1g) de sommet des excroissances longitudinales de l'ébauche (1c) obtenue à la première étape et la surface intérieure d'un deuxième
conteneur (6).
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